

我可以将我的 8403 设置为非睡眠模式吗？

8403 DO 探头的测量原理会逐渐消耗测试样品中的氧气，因此，默认设置是仪表在开机 120 分钟后将自动关闭。

以下是 RD 测试功能键，我们没有在手册中公开，但是您可以尝试：

1. 首先关闭设备。
2. 同时按电源和保持键打开设备电源。
3. 显示屏上将显示 nSL（非睡眠），然后放开按键。

现在，您已处于非睡眠模式，即使 120 分钟后电表也不会关闭。

Question

Can I set up my 8403 into non-sleep mode?

Reply:

The measuring principle of #8403 DO probe will consume oxygen gradually of your testing sample, therefore, the default setting is that meter will turn off automatically after power on by 120 mins.

Here is a RD testing function key that we didn't disclosure on manual, but you may try.

1. Turn off the device first.
2. Press POWER and HOLD key at the same time to power on the device.
3. nSL (non sleep) will shown on display, then released keys.

Now, you are in non-sleep mode and the meter won't turn off even after 120 mins.